
Zápis z jednání Osadního výboru Horní Stakory (OVHS) 15. 10. 2020 od 17:00 hodin 

Krátké jednání proběhlo před školou za dodržení odstupu účastníků. 

Účast členů: P. Švestková, Ing. Mlejnek, M. Štěpánek, L. Antoň, J. Horák 

Omluven: M. Rybář, J. Krejčí 

Přizvaní zastupitelé: Ing. Blecha, V. Baboráková 

1) Byt ve škole – Přítomní se seznámili s provedenými úpravami. P. Švestková 

informovala o pořádání několika kurzů a kroužků. Vzhledem k COVID bude zahájená 

činnost utlumena. 

 

2) Budování splaškové kanalizace -  Ing. Blecha informoval o postupu budování 

kanalizace. Stavba probíhá podle harmonogramu. Zhotovitel řeší průběžně napojení 

veřejných části přípojek do revizních šachet vlastníka nemovitosti. Na jednání 

zastupitelstva bylo radním JUDr. Řípou přislíbeno projednání podílu na konečné 

úpravě průtahu Horními Stakorami s Krajským úřadem. 

Starosta informoval o dohodě na opravě rozpadlého chodníku kolem hlavní silnice od 

školy na konec obce směrem na Dolní Stakory. 

Trvají obavy občanů, že povrchy komunikací mimo průtah nebudou uvedeny do 

původního stavu. OVHS žádá vedení města, aby informovalo v Kosmonoském 

zpravodaji, jak bude postupováno při úpravě těchto komunikací. 

  

3) Příprava na opravu komunikací po dokončení kanalizace – město vypsalo 

výběrové řízení na projektovou dokumentaci opravy místních komunikací ve 4 

etapách. OVHS má zájem podílet se na přípravě projektu. 

 

4) Návrhy akcí do rozpočtu města na rok 2021 

a) Rekonstrukce hasičárny dle připraveného projektu z roku 2020 

b) 1. etapa opravy místní komunikace - u školy 

c) Rozšíření místního rozhlasu na celé Horní Stakory 

d) Celková oprava výlepové plochy u autobusové čekárny 

OVHS žádá o doplnění předpokládaných částek Správní odbor MÚ Kosmonosy 

 

Zapsala P. Švestková, předsedkyně osadního výboru. 


